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Protokoll fört vid styrelsemöte nr 2, 2025

Datum: 2025-02-19
Tid: 12:00
Plats: Styrelserummet

Närvarande:

Rebecca Zetterlund Ordförande
Claes Astrabeck Vice ordförande
Rasmus Cervin Ekonomiansvarig
Carl Pettersson Informationssekreterare
Elin Stenhammar Lokalombud
Elin Johansson SAMO

Bilagor:

Kallelse
Äskning: Illustrator årsförbrukning
Svar p̊a äskning: Illustrator årsförbrukning

§1 Mötets öppnande

Rebecca Zetterlund förklarar mötet öppnat 12:06

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

Rebecca Zetterlund läser upp dagordningen. Godkänd.

b) Adjungeringar

Inga adjuneringar

c) Nästa möte

Styret beslutar att ha nästa styrelsemöte 2025-03-05.

§3 Meddelanden

a) Runda bordet

Elin Johansson har haft möten med SO och med studenter, ska snart g̊a p̊a SU, har även
agerat valberedning.

Sekreterare

Carl Pettersson

Justerare

Claes Astrabeck

Justerare

Elin Stenhammar
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Rebecca Zetterlund har klarat krögarprov och g̊att p̊a KU, har även bokat biljetter till
representationsresan i Finland.

Rasmus Cervin har jobbat med ekonomin.

Elin Stenhammar har skrivit inköpslista och lärt sig mer om hur diskmaskinen fun-
gerar. H̊allit valberedningsintervjuer. Har planerat en handling och skrivit tillhörande
inköpslista.

Claes Astrabeck har h̊allit ordförandemöte och skickat ut information om IFFE:n för
de som inte kunde närvara. Har delat ut nycklar och varit kassör.

Carl Pettersson har lagt upp dokument p̊a hemsidan och bokat lokal för sektionsmöte.

b) Mailkollen

Ability to act har vidarebefodrats till alla föreningar. I övrigt inga särskilda mail.

§4 Verksamhetsplan

Styret 2024 har gett återkoppling om vad de hade velat se i verksamhetsplanen. SAMO önskar
mer jämställdhet, ordförande tipsar om att ha konkreta m̊al som kan bockas av. Ekonomiansva-
rig skickar med att fr̊agor kring policys är troliga.

Användning av Sunfleet i den ekonomiska policyn ska tas bort. K̊aren trycker p̊a att sektio-
ner ska ha riktlinjer för hantering av incidenter och att andra sektioner redan har omtalade
policys.

Fr̊agan om huruvida Medicinteknik ska vara en del av sektionen är mer av en formalitet än
en faktisk punkt. En arbetsgrupp fr̊an 2019 tillsammans med d̊avarande styre rekommenderade
att utvärdera detta efter fem år.

§5 Sektionsmöte

Styret har mottagit nomineringar av BEFF, dessa namn kommer att sättas upp p̊a anslagstavlan
under morgondagen. Styret kollar igenom nomineringarna för att kontrollera lämplighet i samr̊ad
med ordinarie valberedning.

§6 Äskningar

a) Illustrator årsförbrukning

Rebecca Zetterlund läser upp äskning och öppnar för diskussion.

P̊a grund av att äskningen avser en prenumeration, allts̊a en återkommande kostnad,
att det finns gratisprogram samt att äskningen inte utgör sektionsnytta nekas äskningen.

Sekreterare

Carl Pettersson

Justerare

Claes Astrabeck

Justerare

Elin Stenhammar
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§7 Motioner

Inga motioner

§8 Övriga fr̊agor

Inga övriga fr̊agor

§9 Mötets avslutande

Rebecca Zetterlund förklarar mötet avslutat 12:40.

Sekreterare

Carl Pettersson

Justerare

Claes Astrabeck

Justerare

Elin Stenhammar
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Kallelse till styrelsemöte nr 1, 2025

Datum: 2025-02-07
Kl: 13:00
Plats: Styrelserummet

Kallade:

Styret 2025

Rebecca Zetterlund Ordförande
Claes Astrabeck Vice ordförande
Rasmus Cervin Ekonomiansvarig
Calle Pettersson Informationssekreterare
Elin Stenhammar Lokalombud
Elin Johansson SAMO
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Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

b) Adjungeringar

c) Nästa möte

§3 Meddelanden

a) Runda bordet

b) Mailkollen

§4 Verksamhetplan

§5 Sektionsmöte

§6 Äskningar

§7 Motioner

§8 Övriga fr̊agor

§9 Mötets avslutande

Rebecca Zetterlund
Sektionsordförande








